
 

 

Närvarande:       Protokoll 191024 
Lana Chalabi       Styrelsemöte 
Guillermo Pena      Samfällighetsföreningen 
Martti Huttunen      Bergsjöplatån 
Monica Mattsson 
Birgitta Lindhe 
Susanne Svensson 
 
 
 
 
1.Föregående mötes protokoll. 
Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
2.Ekonomi. 
Ekonomi ok. 
 
3.Städhelgen. 
Allt är ordnat inför städhelgen. 
 
 
4.Övriga frågor. 
Lana Chalabi tar kontakt med Renova och kollar av så att alla har kontrakt på sophämtning. 
 
Lana Chalabi fick i uppdrag att skriva ett informationsblad angående sophantering. 
 
 
Vid protokollet    Justeras   Ordförande 
 
 
Susanne Svensson   Monica Mattsson  Lana Chalabi 
 
 
 


